



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
17 NOVEMBER 2016

**Tid: 12:02**  
**Plats: Donatorn**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	SEBASTIAN "ÄNKÅ" BERGSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	PERNILLA "&PILLE" TANNER
KASSÖR	LOTTA "LEJON" BERGBOM
SEKRETERARE	GUSTAV "GUSTAV LINDWALL" LINDWALL
LEDAMOT	SOFIA "KARLSSON" KARLSSON
ORDFÖRANDE F6	REBECCA "VÄLTA" SVENSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK	TILDA "THELIA" SIKSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE SNF	JOHAN "WELLO" WINTHER
ORDFÖRANDE FOC	AGRIN HILMKIL
ASPAR FNOLLK	JOHANNA, JOHANNES, JOSEFIN, FELIX

**§1 Mötets öppnande** Sebastian öppnar mötet kl.12.00.

**§2 Val av justerare** Tilda Sikström väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

**§4 Inadjungeringar** FnollK-asparna inadjungeras med närvaro- och yttranderätt.

**§5 Runda bordet**

• **Kärnstyret:**

- Sebastian har hanterat Bert-Inge Hosveds-priset och arrat inför SaFt.
- Pernilla har arrat inför SaFt.
- Lotta har varit på ekonomiforum och arrat inför SaFt.
- Gustav har arrat arbetat med FARM-gruppen och arrat inför SaFt.
- Sofia har arbetat med det psykosociala läget och arrat inför SaFt.

• **FARM:** var inte på mötet.

• **FnollK:** har OP i helgen och arrar aspning överlag.

• **DP:** är på konferensresa i Luleå.

• **Foc:** planerar flippertturnering.

---

Sebastian Bergström  
Ordförande

---

Gustav Lindwall  
Sekreterare

---

Tilda Sikström  
Justerare



- **SNF:** utvärderar svarsfrekvensen på våra kursutvärderingar och ser över SNF-räknestugornas framtid.
- **F6:** planerar inför SaFt-sittning och har arrat Luciasittning.

## §6 Info

- Lotta informerar om alkolås. Bilnisse anser att det är ett onödigt merarbete, som inte löser något befintligt problem. Vi avböjer därmed Kårens erbjudande att finansiera detta.
- Lotta informerar om ekonomiforum. Där diskuterades kontantfrihet och Kåren utvärderar kårkassor, som kan lånas ut till sektioner vid kontanttunga arrangemang.
- Pernilla informerar om stormötet. Inför det har Kärnstyret möte direkt efter SaFt. Där skall intresseföreningar och diskuteras.

**§7 Fredagens diskussionsmöte** Vi diskuterade invalsprocesser, och kom fram till att inga beslut kan tas utan att konsultera sektionensmötet. Inför dess kommer Kärnstyret ha möte med valberedningen. Sedan pratade vi om rutiner runt arrangemang med oerfarna arrangörer. Dessa rutiner skall sammanställas i ett fint dokument. Utformningen av mötet ansågs okej, men det var inte bra att det var under en lunch. En del ansåg att det inte var tid nog, en del ansåg att mötet var ineffektivt.

**§8 Bert-Inge Hogsveds pris** Bert-Inge Hogsveds pris delas ut varje år av Forum för Tekniska Fysiker till en F-teknolog som gjort något bra för andra teknologer med fokus på entreprenörskap. I år har få nomineringar kommit in. Folke Hjalms, ordförande i Forum för Tekniska Fysiker, hörde i veckan av sig och uttryckte sin oro. Vi beslutar oss att kampanja lite extra den kommande tiden.

**§9 SaFt** Imorgon smäller det, SaFt GBG '16 går av av stapeln! Sebastian presenterar ansvarsfördelningen Styret emellan, och Lotta går igenom helgens schema. Inför dess skall utvärderingsmallar och namnlappar skapas, diskussionspass förberedas i detalj, lokaler lappas och kontrolleras.

**§10 Ekonomisk incident** Diskussionen hålls bakom stängda dörrar. FnollKs aspar lämnar rummet.

**§11 Övriga frågor** Sofia informerar om att utrymningsplantavlan på Focus är trasig och bör repareras.

**§12 Nästa möte** Nästa möte blir 24 november 2016.



**§13 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Sebastian kl. 12:50.

---

Sebastian Bergström  
Ordförande

---

Gustav Lindwall  
Sekreterare

---

Tilda Sikström  
Justerare